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projekt                                                    Protokół nr 41/22 

z posiedzenia 

Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 20 kwietnia 2022 r.  

 

Ad 1. 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 

członków komisji, zastępcę Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych 

kierowników oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca komisji Spraw Społecznych 

Ewa Odulińska. Obrady rozpoczęto 20 kwietnia 2022 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 

17:38 tego samego dnia. Na statutową liczbę 8 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych 

było 8 członków komisji, obecność członków komisji, radni potwierdzili obecność poprzez 

potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja. Przewodnicząca poinformowała że obrady 

komisji są prawomocne, w siedzibie Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza 

Piramowicza 32 w sali konferencyjnej nr 229. Obrady odbywały się za pomocą za 

pośrednictwem systemu eSesja.  

W posiedzeniu za pośrednictwem systemu eSesja uczestniczyło 8 członków komisji : 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Hanna Białas 

2. Grażyna Filipowicz  

3. Elżbieta Kozakiewicz 

4. Małgorzata Lipczyńska 

5. Halina Mińczuk 

6. Ewa Odulińska 

7. Marek Piasecki 

8. Sławomir Wołkowiecki 

Ponadto w posiedzeniu za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams 

uczestniczyli: 

 

1. Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych 

społeczno-gospodarczych; 

2. Joanna Mazurkiewicz, radca prawny; 

3. Maja Mrożek-Dobber, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 

Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu; 

4. Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu; 

5. Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych  

w Kędzierzynie Koźlu; 

6. Sylwester Kocot, Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 40 z dnia 21 marca 2022 r.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do 

programu pn. Opolska Karta Rodziny i Seniora. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kędzierzyńsko-Kozielskiemu w zakresie dofinansowania działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Kędzierzynie-Koźlu. 
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6. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych – temat wynika z planu pracy komisji. 

7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkotykowych w 2021 roku – temat wynika z planu pracy 

komisji. 

8. Opinia komisji do wniosku Dyrektora SP ZOZ w Kędzierzynie-Koźlu o wskazanie 

pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy 

(PMS.7140.6.3.2022). 

9. Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  

z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.51.2020 

/PMS.7143.2.12.2020). 

10. Opinia komisji do wniosku dotyczącego uciążliwych sąsiadów o przyśpieszenie 

wskazania lokalu do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście 

wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego (PMS.7140.1.34.2020). 

11. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

12. Zakończenie obrad. 

 

Ad 2.  

Wnioski do porządku obrad. 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że wpłynął do wprowadzenia wniosek 

Dyrektora SP ZOZ w Kędzierzynie-Koźlu o wskazanie pracownikowi lokalu  

z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy (PMS.7140.6.4.2022),  

jako punkt 9. 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenie do porządku obrad wniosku PMS.7140.6.4.2022, jako punktu 9.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 

Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Halina Mińczuk 

 

porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco:  

3. Przyjęcie protokołu nr 40 z dnia 21 marca 2022 r.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do 

programu pn. Opolska Karta Rodziny i Seniora. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kędzierzyńsko-Kozielskiemu w zakresie dofinansowania działalności Warsztatu 

Terapii Zajęciowej w Kędzierzynie-Koźlu. 

6. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych – temat wynika z planu pracy komisji. 

7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkotykowych w 2021 roku – temat wynika z planu pracy 

komisji. 

8. Opinia komisji do wniosku Dyrektora SP ZOZ w Kędzierzynie-Koźlu o wskazanie 

pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy 

(PMS.7140.6.3.2022). 
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9. Opinia komisji do wniosku Dyrektora SP ZOZ w Kędzierzynie-Koźlu o wskazanie 

pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy 

(PMS.7140.6.4.2022) 

10. Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  

z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.51.2020 

/PMS.7143.2.12.2020). 

11. Opinia komisji do wniosku dotyczącego uciążliwych sąsiadów o przyśpieszenie 

wskazania lokalu do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na 

liście wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego (PMS.7140.1.34.2020). 

12. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

13. Zakończenie obrad. 

 

Ad 3.  

Przyjęcie protokołu nr 40 z dnia 21 marca 2022 r. 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że projekt protokołu zostały 

przesłany na portalu esesja. Nikt nie zgłosił uwag. Zapytała, czy w tej chwili ktoś wnosi uwagi 

do ww. protokołu, wobec braku uwag zaproponowała, aby komisja przyjęła protokół nr 40/22. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 40 z dnia 21 marca 2022 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 

Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Halina Mińczuk 

 

Radna Elżbieta Kozakiewicz zgłosiła brak urządzenia do głosowania poinformowała, że będzie 

informowała o wyniku głosowania, w głosowaniu jest ,,za”. 

Radna Halina Mińczuk zgłosiła brak połączenia z Internetem, poinformowała, że w głosowaniu 

jest ,,za”.  

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała protokół  

protokołu nr 40 z dnia 21 marca 2022 r. 

 

Ad 4.  

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do 

programu pn. Opolska Karta Rodziny i Seniora projekt uchwały stanowi załącznik do nin. 

protokołu. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisji został 

przedstawiony projekt uchwały, dostosowujący do obecnych przepisów wraz z załącznikami. 

Poprosiła o wprowadzenie w temacie kierownik Maję Dobber-Mrożek, kierownik Wydziału 

Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu. 

 

Maja Mrożek-Dobber, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych  

i Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu, udzieliła szczegółowych wyjaśnień, w przepisach 

uregulowano sytuację, kiedy jedno z dzieci kończy 25 lat, aby pozostały dzieci spełniały 

warunki oraz drobne zmiany wynikające z przepisów, poprosiła o pytania.  
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Radny Marek Piasecki zapytał o korzystanie z kart przez seniorów, co w przypadku kiedy inne 

osoby robią zakupy seniorom. 

 

Maja Dobber-Mrożek, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych  

i Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu wyjaśniła, że karta przysługuje posiadaczowi który ma do niej 

uprawnienia czyli konkretnej osobie, weryfikacje przeprowadza się przez okazanie dowodu 

tożsamości. Nikt nie zgłaszał takich problemów.   

 

Radny Marek Piasecki zapytał na jakie zniżki mogą liczyć posiadacze Opolskiej Karty 

Rodziny.  

 

Maja Mrożek-Dobber, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych  

i Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu wyjaśniła, że jest znaczny wachlarz zniżek, katalog jest 

obszerny, w zależności od gminy, wykaz jest na stronie Opolskiej Karty Rodziny.  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do programu 

pn. Opolska Karta Rodziny i Seniora. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Radna Elżbieta Kozakiewicz poinformowała, że w głosowaniu jest ,,za”. 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały.  

 

Ad 5.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kędzierzyńsko-Kozielskiemu w zakresie dofinansowania działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Kędzierzynie-Koźlu projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisji został 

przedstawiony projekt uchwały. Poprosiła o wprowadzenie w temacie kierownik Maję  

Mrożek-Dobber, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i Zdrowia w 

Kędzierzynie Koźlu. Wskazała, że kwota jest taka sama jak w poprzednim roku. Zapytała kto 

decyduje o zmianie wielkości tej kwoty.  

 

Maja Mrożek-Dobber, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych  

i Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu, udzieliła szczegółowych wyjaśnień, że powiat wnioskuje  

o wyższą kwotę, lecz gmina co roku udziela dofinansowania w kwocie  22.000,00 zł. Środki w 

tej kwocie są zarezerwowane w budżecie.   

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 
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Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kędzierzyńsko-Kozielskiemu w zakresie dofinansowania działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Kędzierzynie-Koźlu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek 

Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Hanna Białas, Elżbieta Kozakiewicz 

 

Radna Elżbieta Kozakiewicz poinformowała, że w głosowaniu jest ,,za”. 

 

Radna Hanna Białas zgłosiła brak połączenia z Internetem, poinformowała, że w głosowaniu 

jest ,,za”.  

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie  głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. projekt uchwały.  

 

Ad 6. 

Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

– temat wynika z planu pracy komisji  sprawozdanie stanowi załącznik do nin. protokołu. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisji 

zostało o przedstawione sprawozdanie. Poprosiła o wprowadzenie w temacie Pana Sylwestera 

Kocota Przewodniczącego Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.  

 

Radny Marek Piasecki zapytał czy w czasie pandemii zwiększyła się ilość spożywanego 

alkoholu, czy zwiększyła się ilość interwencji.  

 

Sylwester Kocot Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, uważa, że takie dane przedstawia przedstawiać sprzedaż alkoholu. Ale alkohol 

gości w Polskich rodzinach,  a ilość prowadzonych spraw jest podobna do tych przed pandemią.  

Nie wszystkie osoby są zgłoszone, Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, prowadzi ok. 60 do 70 wniosków w miesiącu. W okresie sylwestra jest więcej 

spraw i zgłoszeń.  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska wskazała, że problem dot. 

młodzieży i osób starszych.  

 

Sylwester Kocot Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, wyjaśnił, że nie ma zbyt wielu spraw z młodzieżą. W mieście są świetni 

terapeuci, np. pani Marianna Kałużyńska.  

 

Maja Mrożek-Dobber, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych  

i Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu, udzieliła wyjaśnień, że dzielnicowi podjęli współpracę  

z punktami, szczególnie z tymi, które źle wypadły w badaniu.  Przy spożywaniu alkoholu może 

być, że problemy wyjadą w późniejszym czasie. Rodziny dokonują zgłoszeń dopiero kiedy 

spożywanie alkoholu staje się uciążliwe, nawet po kilku latach. Problemy były również   

z izolacją,  zamknięciem, to budziło konflikty w rodzinie.  
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Sylwester Kocot Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, wyjaśnił, że jest bardzo dobra współpraca z dzielnicowymi.  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisja  

Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie. 

 

Ad 7.  

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkotykowych w 2021 roku – temat wynika z planu pracy komisji 

sprawozdanie stanowi załącznik do nin. protokołu. 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisji 

zostało o przedstawione sprawozdanie. 

Maja Mrożek-Dobber, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych  

i Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu, udzieliła wyjaśnień, że w trudnym czasie pandemii, udało się 

zrealizować mini olimpiadę, przeprowadzono badania społeczne oraz kolonie letnie.  

Nie zrealizowano przeglądu świetlic, zimowisk. Rzeczywistość była i jest bardzo zmiana. 

Radny Marek Piasecki zapytał czy opiekunowie w świetlicach zgłaszają nowe problemy przez 

pandemię. 

Maja Mrożek-Dobber, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych  

i Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu, poinformowała, że w świetlicach są bardzo dobrzy terapeuci. 

Radzą sobie z problemami dzieci, samodzielnie je rozwiązują. Placówki zgłaszają natomiast 

inne problemy np. dot. wzrostu cen czynszu, cen prądu, cen gazu, ale na to nie mamy wpływu.   

Radna Hanna Białas poinformowała, że pandemia bardzo zmieniła dzieci w świetlicach. 

Izolacja negatywnie wpłynęła na rozwój ruchowy. Najgorzej jest z młodzieżą, która zamknęła 

się w swoim pokoju, funkcjonują w świecie wirtualnym. Rodziny które miały problemy,  

w czasie pandemii te problemy się nasiliły, gdyż zmuszeni byli być ze sobą więcej, rodziny się 

pogubiły, którym i tak było trudno. Będą przeprowadzone konsultacje z dziećmi, młodzieżą 

rodzinami. Budżet świetlic został zaplanowany aż na 3 lata, a w międzyczasie drastycznie 

zmieniły się ceny prądu, gazu,  a nie można złożyć korektę umów.  

Radna Małgorzata Lipczyńska zapytał czy w świetlicach są dzieci z Ukrainy.  

Maja Mrożek-Dobber, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych  

i Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu, poinformowała, że nie. Lecz dzieci z Ukrainy znalazły opiekę 

i wsparcie w innych ośrodkach, szkołach, przedszkolach, przez wolontariuszy.  

Radna Hanna Białas poinformowała, że dzieci Ukraińskie zostały zaopiekowane w szkołach.  

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisja  

Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie. 

 

Ad 8.  

Opinia komisji do wniosku Dyrektora SP ZOZ w Kędzierzynie-Koźlu o wskazanie 

pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy 

(PMS.7140.6.3.2022) wniosek stanowi załącznik do nin. protokołu. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że wniosek 

Dyrektora SPZOZ w Kędzierzynie-Koźlu o wskazanie pracownikowi lokalu z mieszkaniowego 

zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy (PMS.7140.6.3.2022), wniosek został 

przekazany radnym w formie pisemnej, chodzi o anestezjologa, natomiast w drugim, bliźniaczo 
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podobnym wniosku, również jest wniosek o mieszkanie dla lekarza anestezjologa. nawiązując 

do przedstawionych dokumentów, otworzyła dyskusję.  

 

Radna Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że oddziała OIM wzbogacił się o kilka 

dodatkowych sal operacyjnych, bez lekarza anestezjologa nie odbędzie się operacja, gmina w 

taki sposób może zachęcić lekarzy do pracy w szpitalu w Koźlu.  

 

Radny Marek Piasecki zwrócił uwagę, że usłyszał słowa mieszkańców, że gmina oferuje 

mieszkania policjantom lub lekarzom, a przecież lekarze zarabiają całkiem nieźle i stać ich by 

wynająć mieszkanie na wolnym rynku.  

 

Radna Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że pula  mieszkań służbowych jest jeszcze duża, 

do tej pory dla Policji przeznaczono 8 lokali a dla Dyrektora SP ZOZ przeznaczono sześć lokali 

służbowych. Jest duża rotacja w tych lokalach.  

 

Maja Mrożek-Dobber, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych  

i Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu poinformowała, że wnioski dotyczą lekarzy którzy uciekają 

przez wojną, nie mają gdzie mieszkać, obecnie mieszkają w hotelu.  Z rozmów wynika, że 

planują się związać się z naszym krajem.  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że jej rodzina, 

związała się z Kędzierzynem-Koźlem przez zaproponowane przez gminę mieszkanie służbowe 

w którym mieszkali rok. Młody lekarz nie uzyskuje wysokiego uposażenia, szczególnie lekarz 

anestezjolog, musi pracować wiele godzin, nie ma możliwości prywatnego gabinetu. Gmina ma 

pule 25 mieszkań do zaaferowania.  

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku Dyrektora SP ZOZ w Kędzierzynie-Koźlu o wskazanie 

pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy 

(PMS.7140.6.3.2022)..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Radna Elżbieta Kozakiewicz poinformowała, że w głosowaniu jest ,,za”. 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. wniosek.  

 

Ad 9.  

Opinia komisji do wniosku Dyrektora SP ZOZ w Kędzierzynie-Koźlu o wskazanie 

pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy 

(PMS.7140.6.4.2022) wniosek stanowi załącznik do nin. protokołu. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że wniosek 

Dyrektora SPZOZ w Kędzierzynie-Koźlu o wskazanie pracownikowi lokalu z mieszkaniowego 

zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy (PMS.7140.6.4.2022), został przekazany radnym 
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w formie pisemnej, nawiązując do przedstawionych dokumentów, otworzyła dyskusję, nikt nie 

zgłosił chęci zabrania głosu.  

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku Dyrektora SP ZOZ w Kędzierzynie-Koźlu o wskazanie 

pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy 

(PMS.7140.6.4.2022). 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Radna Elżbieta Kozakiewicz poinformowała, że w głosowaniu jest ,,za”. 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. wniosek. 

 

Ad 10.  

Ponowna opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu 

socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 

uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego 

(PMS.7143.1.51.2020 /PMS.7143.2.12.2020) wniosek stanowi załącznik do nin. protokołu. 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że wniosek był 

opiniowany na poprzednim posiedzeniu, został uzupełniony, nawiązując do przedstawionych 

dokumentów poinformowała, że dla niej sytuacja dalej jest nie jasna, wniosek dotyczy mamy 

oraz trójki dzieci, tytułem prawnym do lokalu, powierzchnia wynosi 19 m, jest za mała i jest za 

mała aby wskazać ten sam lokal. W lokalu są złe warunki mieszkaniowe. Matka 

wnioskodawczyni nie ma uprawnień do lokalu. Na lokalu występuje zadłużenie, otworzyła 

dyskusję. Sąd orzekł eksmisję pięcioosobowej rodziny, bez wskazania lokalu dla matki.  

Radna Halina Mińczuk zaproponowała, jeżeli córka wraz z dziećmi ma otrzymać lokal 

socjalny, to matka nie ma tytułu prawnego tylko lokal tymczasowy, żeby go dobrowolnie 

opuściła. Wtedy komisja może podając stanowisko, aby przyspieszyć wskazanie lokalu 

tymczasowego, bez eksmisji. A wtedy można przyspieszyć córce wraz z dziećmi lokal. Nie 

naraziłoby to gminy na koszty eksmisji.   

 

Maja Mrożek-Dobber, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych  

i Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu udzieliła wyjaśnień. Ze jest mała ilość lokali tymczasowych.  

 

Radny Marek Piasecki zapytał o dokładną powierzchnię lokalu, z dokumentów wynika że jest 

to  19 m,  a z dokumentów dot. inwentaryzacji, powierzchnia lokalu jest inna większa. Poprosi 

o sprawdzenie. Ludzie często stawiają w pokojach ścianki działowe, tworzą korytarze, by 

celowo zmniejszyć powierzchnie pokoju w tym lokalu. Aby uzyskać jak najmniejszą 

powierzchnie lokalu.  

 

Radna Halina Mińczuk wyjaśniła, że lokal był remontowany, ale nie przez MZBK, jeżeli się 

przywróci pierwotną funkcje tego lokalu, to będą dwa pokoje powierzchnia lokalu wynosi 27 

m i rodzona będzie mogła pozostać w tym lokalu.   
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Radna Małgorzata Lipczyńska zapytała o kwotę czynszu.  

 

Maja Mrożek-Dobber, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych  

i Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu wyjaśniła, że ok. 500 zł wraz z śmieciami za 150 zł. Występuje 

zaległość w czynszu.  

 

Radna Małgorzata Lipczyńska dodała, że matka otrzymuje świadczenia w tym 500 + na 

troje/czworo dzieci. Natomiast matka wnioskodawczyni ma świadczenie. Wspólnie prowadzą 

gospodarstwo domowe, nie ubiegają się o dodatek mieszkaniowy, ponieważ przekraczają 

dochód. Po prostu nie chcą ujawnić dochodów, bo musiałyby opuścić mieszkanie socjalne. To 

wskazuje na arogancję osób, otrzymują coś od gminy, nie szanują tego, zadłużając lokal a chcą 

uzyskać kolejny.  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podsumowała dyskusję, że kiedy 

córce wraz z dziećmi przyzna się inne mieszkanie, a matka zostanie w obecnym mieszkania 

automatycznie dwa mieszkania gminne będą nie opłacane. Matka nie starała się w prawach 

lokatora. Nie starają się o dodatki mieszkaniowe, gdyż nie chcą podać rzeczywistych 

dochodów.  

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia 

lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.51.2020 /PMS.7143.2.12.2020). 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (5) 

Hanna Białas, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Grażyna Filipowicz , Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Radna Elżbieta Kozakiewicz poinformowała, że w głosowaniu jest ,,przeciw”. 

 

Radny Marek Piasecki poprosił o weryfikację powierzchni ww. lokalu.  

Komisja Spraw Społecznych stosunkiem głosów:  

6 głosy ,,przeciw”,  

2 głosy ,,wstrzymujące się” 

negatywnie zaopiniowała ww. wniosek.  

 

Ad 11. 

Opinia komisji do wniosku dotyczącego uciążliwych sąsiadów o przyśpieszenie wskazania 

lokalu do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście 

wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego (PMS.7143.1.34.2020) wniosek 

stanowi załącznik do nin. protokołu. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że wniosek  

dotyczy uciążliwych sąsiadów o przyśpieszenie wskazania lokalu do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do najmu 

socjalnego (PMS.7143.1.34.2020) został przekazany radnym w formie pisemnej, nawiązując 
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do przedstawionych dokumentów, dodała, że sprawa dotyczy matki z czwórką dzieci, 

otworzyła dyskusję. 

 

Maja Mrożek-Dobber, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych  

i Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu wyjaśniła, że rodzina posiada wyrok z uprawnieniem, znajduje 

się na 57 pozycji na liście.  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie:  

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku dotyczącego uciążliwych sąsiadów o przyśpieszenie wskazania 

lokalu do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście 

wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego (PMS.7140.1.34.2020).  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Radna Elżbieta Kozakiewicz poinformowała, że w głosowaniu jest ,,za”. 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. wniosek.  

 

Ad 12.  

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Radny Marek Piasecki zapytał o pracę żłobków i przedszkoli w czasie wakacji.  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska w oparciu o dokument 

OW.0003.4.2022 dot.  prac przedszkoli w czasie wakacji,  poinformowała, że dyżury żłobków 

i przedszkoli są zachowane. Dzieci nie zostaną bez opieki.   

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska przypomniała radnym, że  

w  czerwcu zaplanowali  komisję wyjazdową do świetlicy socjoterapeutycznej ,,Brzdąc”  

ul. Grunwaldzka 29 Kędzierzyn– Koźle. 

 

Kolejny termin komisji został ustalony na 16 lub 23 maja 2022 r. o godz. 16:00 

 

Ad 13.  

Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podziękowała za aktywne 

uczestnictwo w obradach i o godz. 17:38 zamknęła posiedzenie Komisji Spraw Społecznych 

Spisała A. Dworaczek 

       

 

      PRZEWODNICZĄCA KOMISJI 

 

Ewa Odulińska (-) 


